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2010D48778 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën1, heeft over de brief van de minister 
van Financiën van 14 september 2010 over toezeggingen bij de parlemen-
taire behandeling van wetsvoorstel 31 930 (wijziging Successiewet 1956 
e.a.) (Kamerstuknummer 31 930, nr. 90) de navolgende vragen ter 
beantwoording aan de staatssecretaris van Financiën voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Dezentjé Hamming-Bluemink 

De griffier van de commissie,
Berck 
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1 
Wat betreft de SBBI’s, is het daar genoemde veldonderzoek al begonnen? 
Ziet de staatssecretaris ook een link met de «Geefwet»? 

2 
«Wat de regelgeving betreft met betrekking tot de rechten en verplich-
tingen van de «licht» geregistreerde partners kan geconstateerd worden 
dat aan een eventueel wetsvoorstel ter zake haken en ogen kleven 
waartegen het veronderstelde voordeel van de registratiemogelijkheid 
niet opweegt.» Kan de staatssecretaris deze stelling nader toelichten? 

3 
Ook in andere landen en in internationale verhoudingen speelt de 
verklaring van erfrecht een belangrijke bewijsrechtelijke rol. Kan de 
staatssecretaris dit nader toelichten? Hoe gaat België om met de 
verklaring van erfrecht: hoe hebben zij dit in eigen land geregeld? En 
Duitsland? 

4 
De staatssecretaris wijst op het ontwerp voor een Europese erfrechtveror-
dening dat vorig jaar aan de Kamer is voorgelegd en door de Kamer is 
goedgekeurd. De staatssecretaris stelt dat daarin wat de Europese 
verklaring van erfrecht betreft – nodig in grensoverschrijdende gevallen – 
de bepaling is opgenomen dat deze moet worden afgegeven door een 
bevoegde autoriteit, zoals bij ons de notaris. Kan de staatssecretaris dit 
argument nader duiden? Is het niet mogelijk om een andere instantie, 
zoals de Belastingdienst, tot bevoegde autoriteit te verklaren? 

5 
De Belastingdienst ziet af van een verklaring van erfrecht bij restituties 
van kleinere bedrijven (minder dan € 2 500). Kan de staatssecretaris 
aangeven hoe het overleg hierover met de Nederlandse Vereniging van 
Banken naar aanleiding van Kamervragen van de Tweede Kamerleden 
Blanksma-van den Heuvel en Van Vroonhoven-Kok (beiden CDA) is 
verlopen? Wat is het beleid van de banken in deze? 

6 
Hoe staat het met de hier aangekondigde voorziening voor oude gevallen? 

7 
«Samenvattend kan ik zeggen dat ik voldoende rechtvaardiging zie om de 
defiscalisering van verkrijgingen krachtens erfrecht uit te breiden in 
gevallen waarin de erflater een partner en kinderen achterlaat. Daarmee 
wordt beter aangesloten bij het maatschappelijk gevoel op dit punt. Een 
dergelijke uitbreiding heeft ook als voordeel dat verschillende testament-
vormen fiscaal neutraler worden behandeld dan nu het geval is. Het 
gevolg is wel dat in sommige gevallen in totaal, dat wil zeggen bij 
langstlevende ouder en kind(eren) samen meer inkomstenbelasting over 
de goederen van de nalatenschap verschuldigd zal zijn dan nu het geval 
is. Uitbreiding van de defiscalisering van verkrijgingen krachtens erfrecht 
heeft derhalve meerdere gevolgen, die afzonderlijk en in samenhang 
zorgvuldige afweging verdienen. Gezien de demissionaire status van het 
kabinet, ligt het echter niet meer op mijn weg om deze afwegingen te 
maken en eventueel uit deze afwegingen voortvloeiende wetgeving te 
initiëren. De verdere bespreking van deze materie met uw Kamer en het 
eventueel voorstellen van wetgeving, is aan het volgende kabinet.» Kan 
het huidige kabinet aangeven hoe zij verder gaat opereren met betrekking 
tot de uitbreiding van de defiscalisering van verkrijgingen krachtens 
erfecht? 
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8 
Lukt de genoemde aanpassing van de Leidraad Invordering 2008 om tot 
uitstel van betaling te komen voor deze oude situaties? Geldt dit ook als 
een overlijden van een van de ouders pas over een aantal jaren 
plaatsvindt? 

9 
Hoeveel ANBI’s zullen hun ANBI-status houden? 

10 
Hoeveel ANBI’s zullen hun ANBI-status verliezen, en hoeveel daarvan 
komen in aanmerking voor de SBBI-status? 

11 
Hoeveel ANBI’s zullen er naar verwachting ontstaan en hoeveel SBBI’s? 

12 
«Gezien de nog beperkte ervaring van de ANBI-sector met de nieuwe 
regels, zal het voorziene evaluerende overleg tussen Belastingdienst en de 
sector in het najaar van 2010 plaatsvinden». Wanneer en met welke 
partijen vindt dit overleg plaats? Of, indien het al heeft plaatsgevonden, 
met welke partijen en wat zijn de uitkomsten? 

13 
Kan de staatssecretaris een reactie geven op het rapport van de VU over 
de giftenaftrek? 

14 
Hoe gaat de staatssecretaris overleg voeren met maatschappelijke 
organisaties die zich inzetten voor de kwaliteit van onze samenleving over 
de wijze waarop dit fiscale ondersteuning verdient? 

15 
Wat is de stand van zaken omtrent het Besluit voorkoming dubbele 
belasting en de notitie verdragsbeleid?
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